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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1165 Nedlagd flyglinje Mora-Arlanda

Trafikverket har inte har prioriterat flyget från Mora till Arlanda trots att 
näringslivet och företagen i området på ett mycket tydligt sätt meddelat att detta 
är mycket viktigt för företagen och jobben i området.

Vi kan nu se att linjen har upphört, då inte heller regeringen så här långt har 
vidtagit några åtgärder. 

Jag vill fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Avser statsrådet nu att agera för att flygförbindelsen Mora–Arlanda ska kunna 
återuppstå och även denna del av landet få bra förbindelser för företag, 
näringsliv, turism och boende? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-11
Besvaras senast
2018-04-18 kl. 12.00


